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مولوی عبدالحميد نیز گفته حادثه شاهچراغ را خیلی ها تسلیت گفتند اما هیچ کس حادثه زاهدان و خاش را تسلیت نگفت. گفته

شده گروهک اینجا بوده اما اگر گروهک بود حداقل یک نفر را میکشتند.

نماینده ویژه رهبر انقلاب در سفر به زاهدان؛ 

مولوی عبدالحميد، امام جمعه اهل سنت شهر زاهدان به هيات اعزامی رهبر انقلاب گفت:

هیچ کس از ما نمیدانست و آمادگی هم نداشت که حادثه و اتفاقی پیش میآید.

به گزارش اسپادانا خبر، او گفت:

ما نماز خواندیم و صحبتهای ما هم در آرامش انجام شد و بعد از اتمام نماز معمولا اینجا اهل سنت نوافلی میخوانند و برخی
در چهار رکعت اول بوده و برخی چهار رکعت را تمام کرده بودند که صدای تیراندازی به صورت مسلسل شنیده شد و ادامه
پیدا کرد و مردم سراسیمه شده بودند. در مستند ما نشان داده میشود که هیچ کس کنار پاسگاه نیست و وقتی تیراندازی
شروع میشود عده ای از جوانان به سمت پاسگاه رفته و سنگ پرتاب میکنند اما در مستندی که نیروی انتظامی دارد این
است که عده ای به پاسگاه سنگ میزنند. آن چیزی که مورد یقین است این بوده که این مردم نه قصد تصرف پاسگاه را
داشته و نه مسلح بودهاند و با دست خالی نمیتوان پاسگاهی را که خود دارای مامور، سلاح و امکانات است تصرف کرد.

گفته شده اینها سلاح داشتهاند و گروهک اینجا بوده اما اگر گروهک بود حداقل یک نفر را میکشتند و عنوان کردند که مردم
سلاح داشتهاند اما اگر مردم سلاح داشتند حداقل چند نفر از پاسگاه را میکشتند در حالی که یک نفر از مامورین به قتل

نرسیده است. حادثه، تلخ بود. این درگیری دو قسمت بود و یک قسمت همین بود و یک قسمت اینکه بعد از نماز مغرب کار به
خیابان خیام کشیده شده و تعدادی در چهارراه خیام و توحید کشته شدند و چند نفر از مامورین نیز همانجا کشته شدند.

وی با بیان این که عدهای سعی میکند نزدیکان و خویشاوندان خود را در مسئولیتها قرار بدهند ادامه داد:

در شاهچراغ حادثه ای اتفاق افتاد و خیلی ها تسلیت گفتند اما حادثهای به این بزرگی در زاهدان و خاش صورت گرفت اما هیچ
کدام از مسئولان بلند پایه تسلیت نگفتند و انتطار این بود رئیس جمهور برای تفقد میآمد اما هیچکس تسلیت نگفت و کسی از

بزرگان به استان سفر نکرد و برای همین مردم مقداری ناامید هستند.

حاج علی اکبری، نماینده ویژه رهبری نیز در سفر به زاهدان و در جمع نخبگان زاهدان گفت:

هیئت ما اجرایی نیست و مابرای تصمیم گیری نیامدیم بلکه برای ایجاد فضای تلطیف دراستان، اتمام حجت ازجهت شنیدن
مطالب و انتقال آنها، ارائه پیامهای جدی به بعضی افراد که ارائه گردیده و تکمیل خواهد شد، دادن پیامهایی به برخی دیگرکه

باید در مطالب و دیدگاهشان مراقب باشند، آمده ایم و هدف اطاعت امر مقام معظم رهبری می باشد.

او با بیان اینکه این مأموریت ویژه از طرف خود مقام معظم رهبری بوده که برعهده بنده محول گردیده است گفت:
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قضایایی در مرکز استان و برخی از شهرستانهای این استان اتقاق افتادکه بهطور خاص سبب رنجش مقام
و باعث دغدغه ایشان شد براساس گزارشاتی که بدست ایشان رسید نظر ایشان براین بود که نمایندگانیمعظم رهبری شد 

معین کنند و به استان بفرستند که هم حامل سلام و ابراز محبت ایشان نسبت به همه استان در وجوه مختلف باشد وهم در
حضور این هیأت دلجویی اتفاق بیفتد و هم با حضور این هیأت آنچه را که بخشهای گوناگونی از استان که به نظرشان می رسد

که باید به اطلاع رهبری برسد، شنیده شود.
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[2] رهبر انقلاب

 

 

Page 2 of 2

https://www.espadanakhabar.ir/tags/%D8%A7%D8%B9%D8%AA%D8%B1%D8%A7%D8%B6

